7D I TAIWAN

Daxi. Xitou. CingJing Farm. Pingshi. Taipei



TOUR CODE: TWN7N

DAY 1: Singapore → Taipei – Wu Fen Pu – Rao He Night Market

(Wu Fen Pu (Lady's Shopping Alley) A wholesale garment district that houses over 1,000 little shops selling trendy clothes, shoes, bags and accessories. A definite "shop till you drop" place many shoppers won't want to miss. **(Rao He Night Market)** Walk down a long alley with rows of eateries and shops. Come here with your empty stomach and you can hop around to different stands tasting typical Taiwanese snacks like oyster omelets, herbal soups, stinky tofu, roasted corn, bubble teas, as well as some unusual treats.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel used or Similar Class	
1	-	+	Own expenses (Raohe Night Market)	Hotspring Hotel / Spa Spring Resort (with personal Hotspring facilities)	
2	In Hotel	Herbs Infused Hakka Cuisine	Local Taiwanese Cuisine	Xitour Shante Hotel / Meng Zong Hills Hotel	
3	In Hotel	Local Aboriginal Cuisine	Authentic Yunnan/ Shan tribe cuisine	Cingjing Naruwan Villa	
4	In Hotel	Taiwanese Cuisine	Own Expenses (Taipei 101 Mall)	4 ★ Taoyuan Tao Garden Hotel	
5	In Hotel	Own Expenses (Jiufen)	Xiao Long Pau	4 ★ Chateau De Chine or 4 ★ Park City hotel	
6	In Hotel	Own Expenses	Own Expenses		
7	In Hotel	Own Expenses	+	-	

DAY 2: Miaoli - Museum of Essential Oils "Hua Lu Flower Leisure Farm" - Xi Tou Monster Village

Museum of Essential Oils "Hua Lo Flower Leisure Farm" The leisure farm in Guangsan Township is one of the most natural herbal and flower gardens in Taiwan, featuring florals, fruits and farming aromas. From the first step in into the ranch, you will be lead into a wonderful world of vanilla fragrance and there are different flowers in different season such as lavender field, Christmas red flowers, Tung Flowers and so on. The garden landscape in the farm is carefully designed by the farm owner. It has the only essential oil museum in Taiwan. **[Xi Tou Monster Village]** A Japanese-inspired village, filled with charming wooden buildings and lanterns, Xi Tou monster village attracts more than 200,000 tourists a month. Other than restaurants, bakeries, souvenirs of its very own characters (you won't be able to find it elsewhere!), the Japanese-styled village also has plenty of nice scenery, excellent for photography.

DAY 3: Xitou Nature Education Centre - *Sun Moon Lake - Wen Wu Temple - Small Swiss Garden

【Xitou Nature Education Centre】 At an altitude of 1,150 meters, it is an ideal forest bathing place planted with precious tree species such as red cypress, cherry apricot, and cypress. Surrounded by mountains on three sides, the climate is cool all year round. The dense bamboo forest like a fairyland on earth is loved by everyone. The main landscapes include the University Pool, Ginkgo Forest, Youth Activity Center, Bamboo House, Xitou Shenmu, Mengzong bamboo forest, red juniper forest, etc. 【*Sun Moon Lake】 You may wish to join optional cruise ride along the lake waters to enjoy the picturesque mountains. 【Small Swiss Garden】 Known as the "Little Switzerland" and "Paradise in the Mist"; the pure unadulterated beauty of such a view takes one's breath away.

DAY 4: Cingjing Farm - Green Green Grasslands - Daxi's Flower Oasis - The Cultural Resort of the Jiangs - Aboriginal Local Product - Taipei 101

【Cingjing Farm】 Immerse in the fresh air and scenic wild greenery of Cingjing farm. The farm is 1,750 meters above sea level and the weather is generally mild all year round. 【Green Green Grasslands】 This wide grassy plain is the most popular site of Cingjing farm, with herds of sheep grazing on the land and mountains in the horizon have a distinct European air. There are *Sheep shearing shows & you may take pictures with the sheep. 【Daxi's Flower Oasis】 Waltz through a lush green meadow dotted with flowers in shades of pink and red and feel the breeze gently blowing through your hair as you tilt your face towards the rays of sunshine. With flowers of all colors in bloom all year round, it's no wonder that the farm has been featured in over 20 idol dramas as well. 【The Cultural Resorts of the Jiangs】 Daxi Township and Fuxing Village in Taoyuan are very beautiful and scenic places, and Chiu and Touliao are the final resting places of the two President Jiangs. Dazi is also known as the "township of the presidents", and in 2005, Taoyuan County Government started planning the Cultural Resort of the Jiangs, which combines history, cultural, recreation and ecology in order to promoted local tourism.

Taipei 101 Shopping Mall At 508 meters (1,671 feet), it is the first skyscraper to break the half-kilometer mark.

DAY 5: Pineapple Cake DIY- Jiufen- Jingtong Station - Pingshi Old Street - *Pingshi Sky Lantern -FuLuBao Art Center - Tea Art Center

【Pineapple Cake DIY】 Led by Pineapple Cake professionals, start baking your very own pineapple cake by kneading the dough, and making the pineapple cake skin. Not forgetting to add in the specially made pineapple jam, and there you go, the best tasting pineapple cakes! 【Jiufen】 Sense of nostalgia as you roam the old fashioned alley shop houses that were built in the olden Taiwanese style connecting one another throughout the whole alley. Taste delicious local delicacies like Taiwanese beef noodles, red bean meat ball, taro, sweet potatoes etc. 【Jingtong station】 Built in 1931, Jingtong Station is one the precious wooden built train stations in Taiwan and definitely one of the most authentic traditional Japanese style train stations in Taiwan. The original features of the station such as the original electric railway block instruments, traditional train ticket containers and plenty of antiques are all well-kept. In year 2001, Jingtong station was ranked by the Council of Cultural Affairs as one of the top 100 historical architectures of Taiwan and recognize as a national monument by the Taipei County in year 2003. 【Pingshi Old Street】 You can find all kinds of special authentic local restaurants here, you may also enjoy the beauty of architectures or simply walk around while the trains operate on the bridge above you. 【*Pingshi Sky Lantern】 Also known as Kong Ming Lanterns, the flying of sky lanterns has become a symbol of prayers to the gods for their blessings. The activity is becoming very popular among tourist and the Pingshi Lantern Festival was even voted by Discovery as the Second most Grand Festival Carnival. This traditional custom was also filmed in the current Taiwanese Movie debut [You are the Apple of My Eye].

DAY 6: Taipei Free & Easy

No morning call, you may explore any corner of Taipei without time constraint.

DAY 7: Taipei → Singapore

Breakfast in hotel. Free at own leisure till meeting time for your flight back to Singapore. We hope that you will have wonderful holiday with Hong Thai Travel!



An aromatic world that nurtures your spiritual energy **Hua Lu Flower Leisure Farm**



Xitou Nature Education Centre



Sun Moon Lake



Cingjing Farm-Green Green Grasslands



Daxi's Flower Oasis



Pingshi Sky Lantern

TWN7N HN 19JAN2023



The real life spirited away: Jiufen



- . Sun Moon Lake optional cruise, Pingshi Sky Lantern & Sheep shearing show is subjected to local weather conditions as well as their schedule. Should there be unlikely cases of cancellation or bad weather, above places will be replaced with another attraction or refunded accordingly.
- 2. As the traffic conditions might not be smooth, Pingshi Sky Lantern will be done in the day.
- During international or local festive season, arranged accommodation might subject to change.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- All hotel ratings are based on local standard and varies in facilities and location. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- Should there be any discrepancies with the English/Mandarin itinerary, the agency shall refer to the Mandarin itinerary.
- Hotel rooms are arranged by the hotels, hence Hong Thai Travel is not responsible for the difference in room types.
- Mandarin Speaking Tour.



#02-121 珍珠坊 **65**

6533 1788





7天我一台湾

大溪。溪头。清境农场。平溪。台北

团号: TWN7N

第一天: 新加坡 + 台北 ~ 五分埔 ~ 饶河夜市

五分埔:位于松山火车站旁,是个购物天堂。许多实在又价钱不贵的时尚衣服、包包、鞋子,充满了整个街道。一家家的门口,都是一堆堆的商品!饶河夜市《台北最早观光夜市》:规模并不大但摊位非常集中,有许多非吃不可的美食。有名的东发号蚵仔面线,招牌的蚵仔面线,卤大肠爽口够脆,香喷喷的陈总药炖排骨,台南东山鸭头,鲜嫩十足的蟹脚,好吃的古早豆花,各种新奇美味的小吃多到数不完。

第二天: 苗栗。精油主题馆《花露休闲农场》~溪头妖怪村精油主题馆《花露休闲农场》: 开坐花草间, 静观花落叶, 聆听鸟虫鸣, 清风抚愁面。群山乡野花木编织中的花露休

天数	早餐	午餐	晚餐	住宿饭店或同级		
1	-	+	自费 (饶河夜市)	温泉渡假酒店/水都温泉会馆 (附有私人温泉设施)		
2	酒店内	香草植物料理 客家风味餐	台式料理	溪头夏缇酒店 / 溪头孟宗山壮大饭店		
3	酒店内	山地风味餐	清境擺夷料理	清境娜噜湾度假木屋		
4	酒店内	台式料理	自费 (台北 101)	4★桃园桃花园饭店		
5	酒店内	自费 (九份)	北方小吃 +小笼包	4★ 台北翰品大饭店或 4★ 成旅晶赞大饭店		
6	酒店内	自费	自费	4 从小时贝人以后		
7	酒店内	自费	+	-		

闲农场,是一座最天然的香草能量花园。农场内拥有全台唯一的精油博物馆,一年四季还有不同的花卉如薰衣草花田、圣诞红、油桐花等等可以欣赏。农场内的庭园造景皆是透过农场主人精心设计打造而成。**溪头妖怪村:**所谓的妖怪村,其实是紧邻溪头旁边久负盛名的名山森林会馆所开发设立的特色商圈。因为这个商店街以松林町妖怪村为主题,整个商圈建筑采取日式和风,摊贩服务人员穿着和服,屋顶上还高挂红色灯笼。浓浓的日式风味,弥漫全村。妖怪村不仅是做生意的商家摊贩,还有许多特色造景,让爱摄影的您慕名留念!

第三天: 溪头自然教育园区 ~ *日月潭 ~ 文武庙 ~ 小瑞士花园

溪头自然教育园区:海拔 1,150 公尺,种植红檜、樱杏、扁柏等珍贵树种,是一处理想的森林浴场。三面环山,经年气候凉爽,如人间仙境般的氤氲竹林,搏得众人钟爱,一年四季遊客络绎不绝,主要景观有大学池、银杏林、青年活動中心、竹廬、溪头神木、孟宗竹林、红檜林等。*日月潭: 地形依山傍水,全潭以光华岛为界北面如日,南面如月故名日月潭。您也可以选择自费乘船游览日月潭湖面,拥抱日月潭静谧优美的山光水色全景,是十分难忘的旅游体验。**文武庙:** 庙里供奉孔子,岳飞及关羽,因而取名。缅黄色为主,巍峨耸立,气势非凡,值得细细欣赏。小瑞士花园: 一个为人工化景点,园内以模仿欧式花园为主,种植了不少来自世界各地特色花草。园区内中央则有人工湖泊之天鹅湖,景点皆沿湖而建,各景点一个接一个,令人目不暇给。

第四天: 清境农场 ~ 青青草原 ~ 大溪花海农场 ~ 大溪两蒋文化园区 ~ 山地传统特产中心 ~ 台北 101 购物中心

清境农场:空气清新,林木苍郁,繁华偏野,具北欧风光,有"雾上桃源"之称。此地海拔 1750 公尺,平均气温 15°-23°C 左右,远离城市酷热。随季节不同,出产水蜜桃、二十世纪梨、奇异果、高冷蔬菜等。投身其间,居高眺远,其茂盛之草原,绿菌如毡,令人流连忘返。青青草原:清境农场人气最旺的景点,其中以《*羊咩咩脱衣秀》最富盛名。绵延不经的青青草原,牛羊群不时穿梭其中,恍如北国风光。享有雾上桃源之称,是中部地区最热门的观光景点。大溪花海农场:面积约 17 公顷,这里到处都充满鲜艳美丽的花朵及香草。有薰衣草、鼠尾草等等包罗万象,如梦如幻,就像童话故事里的情景。在《彩虹花田》里则种着像彩虹一样,有着一道道鲜艳美丽各色花卉,而且四季都会更换不同颜色和花卉。大溪两蒋文化园区:桃园大溪镇,复兴乡风光秀丽,慈湖、头察更是两位蒋总统奉历之处,大溪索有总统镇之称,桃园县政府于 2005 年开始规划两蒋文化园区,结合历史、人文、休闲、生态等多元特色,发展当地观光资源。台北 101 购物中心:台北 101 购物中心群楼商场有地上 101 层、地下 5 层、高 508 米楼是目前世界第二最高楼。

第五天: 凤梨酥 DIY ~ 九份 ~ 菁桐火车站 ~ 平溪老街 ~ *平溪放天灯 ~ 福绿宝艺术中心 ~ 茶艺中心

风梨酥 DIY: 在专业的师傅带领下, 让您从面团的制作就开始自己操作,揉制凤梨酥的酥皮,再加上严格的挑选的凤梨酥制作的内陷,让您完成一颗颗最好吃的凤梨酥。九份: 位于台北县瑞芳镇,环山面海,拥有变化多端的山海美景; 保有着纯朴的旧日生活风貌。1990 年代后,因电影《悲情城市》于九份取景。九份的独特旧式建筑,坡地以及风情,透过此片而吸引国内外的瞩目,也为此小镇重新带来生机,目前已经成为一个很受欢迎的观光景点。菁桐火车站: 至今已有 80 年历史的菁桐火车站,为少数典型木造车站,是平溪支线的终点站。2001 年文建会列入台湾历史建筑百景之一,2003 年列为县定古迹。外观或内部陈设皆保有原始风貌,老式月台散发迷人风韵,站内保留电气路牌牌闭塞器、转辙器、旧式车票箱等文物,在台铁众多车站中可谓硕果仅存,极富保存价值。平溪老街: 老街上以经营杂货居多,许多家都是传统的杂货店,卖的东西也都不大一样。有兼售天灯的商店,也有斗笠,豆饼等城市不易见到的东西。有几家店家特别有特色,怀旧氛围弥漫。老街附近,您还可以看到基隆河的声声水流于与溪流潺潺。*平溪放天灯:俗称为"孔明灯",演变至今,放天灯象征着浪漫,希望和祝福。随着心愿冉冉升空。平溪天灯节曾被 Discovery 票选为世界第二大节庆嘉年华,受到不少外国朋友喜爱。而在最近播映的《那些年,我们一起追的女孩》中,男女主角在朴实,怀旧的平溪桥上放天灯,单纯的爱恋也勾起不少观众的青春回忆。(4-8 人一组)

第六天: 台北自由行

不设 Morning call 时间, 让您自由探索台北城市。

第七天: 台北 + 新加坡

康教 康泰斯族名子亦且 HONG THAI TRAVEL

#02-121 珍珠坊 www.hongthai.com.sg

6533 1788

注意:

日月潭湖游,平溪放天灯及清境农场的羊咩咩脱衣秀必须以当地天气情况,表演时间而定。若因特殊情况无法安排,将不由其他行程取代或退款。

TWN7N_HN_19JAN2023

- 2. 因夜晚路况欠佳, 平溪放天灯活动将安排在白天。
- 3. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 4. 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社之安排为准。
- 所有的酒店星级评价均以当地为标准,地点,酒店设施不一。如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店取代。
- 6. 若中英文形成版本出现不符之处,将以中文版为依据,
- 7. 房间是根据酒店的分配,康泰旅行社或当地旅行社将不负责所分配道的房型差异。
- 8. 团体全程将以华语讲解。



苗栗。精油主题馆《花露休闲农场》

漫步在悠闲的农场里,融入温暖色的香草城堡,搭着轻松愉快的心情,展开一趟~花露休闲农场之旅。这里是苗栗三义乡,城堡的故乡。花露休闲农场是以香草精油和乡村气氛为主,除了悠闲的生活,还有丰富的精油资讯。单纯到农场走走也不錯,偶尔享受一下远离繁忙的城市生活,放慢脚步,欣赏一年四季不同的花卉如薰衣草花田、圣诞红、油桐花等等。园区除了赏花,精油主题馆也是一大卖点。这里是台湾唯一的的精油手作农场。

森林芬多精忘忧之旅《溪头自然教育园区》

溪头自然教育园区(溪头森林游乐区)位于南投县鹿谷乡凤凰谷山麓,因位于北势溪源头而得名,海拔1,150公尺,面积约2,500公顷属于台大实验林场,种植红桧、银杏、扁柏等珍贵树种,是一处理想的森林浴场。三面环山,经年气候凉爽,如人间仙境般的氤氲竹林,搏得众人钟爱,一年四季游客络绎不绝,主要景观有大学池、银杏林、青年活动中心、竹庐、溪头神木、孟宗竹林、红桧林等。溪头也是一座活的自然教室,区內约有木本植物300种、草本植物1,300种。



雾上桃源,体验农场之美 《清境农场 - 青青草原》

清境农场四季景致秀丽,各有趣味,漫步其中可尽览清境之美:碧湖映寿、步步高升、慈云献寿、青青草原、果林飄香、心诚则灵,不妨细细品味高山原野自然恬静的气氛。青青草原是清境农场人气最旺的景点,其中以「羊咩咩脫衣秀」最富盛名。来自新西兰的牧羊人会将新西兰农场的工作过程完整呈现给观众们,从牧羊犬赶羊、拍卖羊到现场剪羊毛,令人大开眼界。有兴趣的话还可以尝试用奶瓶喂小羊,与绵羊们来张合影等活动,留下在大草原上的难忘回忆。

花海梵谷《大溪花海农场》

自然山林景致,沿线两侧苍郁的林木与野花,衬托幽静的天然环境与景观,站在观景台上还可远眺大溪、中坜与周边湖光山色。另外,在十七公頃的花海里到处都充满了花!在「紫色梦幻区」里,种满了近两公頃的薰衣草、鼠尾草等紫色香草花卉。在「彩虹花田」里则种着像彩虹一样,有着一道道鲜艳美丽的各色花卉,而且四季都会更换不同的颜色和花卉。徜徉花海,不禁产生身在欧洲农场的幻觉,颇有法国普罗旺斯似的的浪漫风情。如今,素有台湾欧洲庄园之称的大溪花海农场已经成为偶像剧的取景圣地。





山城秘境《九份》

孤悬在山丘上的九份山城,以能鸟瞰基隆屿山海险峙,雾雨迷濛的美景而闻名。九份不仅保留着日据时代的旧式建筑,更重要的是山城的氛围。虽然今日的老街总是人声鼎沸,但只有在九份,才能享受到特有的小经通幽赏景之乐。到这里,不能免的似乎一定要吃碗芋圆,其实这里还有很多的怀旧小吃可选择,不妨在这里一探九份精彩的故事,边逛边吃,边吃边走。